
ŠKOLSKÁ RADA PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE VALTICE 
 

 
Datum: 17. 4. 2024 
Místo: ZŠ Valtice 
 
 
Přítomni: Jiřina Hoštická, Petra Hoštická, Pavlína Dvořáčková, Soňa Vašíčková, Robert 

Vyhoda 
 
Omluveni: Jarmila Mauksová, Jarmila Mikulesová, Vendula Balgová, Vít Havel 
 
Host: Josef Vališ 
 
 
Jednání vedla: Jiřina Hoštická 
 
Body programu: 
 

1. Výroční zpráva o hospodaření školy za rok 2023 
2. Školní řád 
3. dotazníky pro rodiče – dotaz p. Balgové 
4. různé 

 
 
Průběh jednání: 
 

1. Seznámení s Výroční zprávou o hospodaření školy za rok 2023 
  Odsouhlasení Výroční zprávou o hospodaření školy za rok 2023 

Výroční zpráva byla schválena. 
2. Odsouhlasení formálních úprav znění Školního řádu 

Formální úpravy byly ve Školním řádu odsouhlaseny. 
3. Na dalším zasedání školního parlamentu budou sděleny výsledky dotazníkového 

šetření žáků. Výsledky dotazníků od rodičů budou zpracovány během měsíce května.  
4. Ředitel školy informoval radu o aktivitách školy již proběhlých – ředitelem školy byl 

předložen zpracovaný přehled již proběhlých aktivit, jenž bude založen do školní 
kroniky 

5. Ředitel školy dále informoval o některých aktivitách plánovaných na rok 2024/2025 
- Výlet do Italie – Toskánsko 
- Využití programu Erasmus v rámci následujícího školního roku (možnost kooperace 

se školou ve Španělsku) 
- snaha o zapojení rodinných mluvčích do výuky a hledání možných variant 
- příprava nového webu školy 
- od příštího roku bude probíhat výuka anglického jazyka již od 1. ročníku, 1 

vyučovací hodina týdně. Tato změna bude uvedena v ŠVP do konce měsíce června. 
6. Zároveň ředitel školy informoval radu, že na doporučení inspekce, bude jmenovat 

druhého zástupce školy, Mgr. Janu Bistrou, která bude zajišťovat suplování, zlepšení 



komunikace a informovanosti mezi vedením a učiteli, rodiči. Mgr. Hošek bude nadále 
zástupcem ředitele školy a bude se zejména zaměřovat na technický chod školy a 
dokumentaci týkající se školy 

7. Dále byla řešena otázka klimatizací  
- ve třídách ze strany od zámeckého parku, kde v teplých měsících bývá velké horko 

si děti stěžují na bolest hlavy, únavu, což potvrzují i učitelé 
Případným řešením by byly klimatizace, otázka je pohled Památkové péče, cena, dále 
se řešila otázka oslovení sponzorů či zřizovatele školy s možností řešení tohoto 
problému 

 
 
 
Zápis schválil: Jiřina Hoštická 
 
 
Zápis ověřil: Pavlína Dvořáčková 
 
 
Zapsala: Petra Hoštická 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


